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        Protokół Nr 9/25 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 24 lutego 2025 r.   

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło Obrady rozpoczęto 24 lutego 2025 o godz. 16:00, a 

zakończono o godz. 16:40 tego samego dnia. Na statutową liczbę 10 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 6 członków komisji, radni doszli w czasie obrad.  

Obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za 

pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do 

nin. protokołu). Przewodniczący poinformował, że obrady komisji są prawomocne, kworum 

zostało zachowane. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy  

ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźle, za pośrednictwem systemu eSesja.  

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Wiesław Fąfara  

3. Wojciech Jagiełło 

4. Andrzej Kopacki 

5. Jacek Król 

6. Małgorzata Lipczyńska 

7. Adam Oczoś 

8. Ewa Odulińska    nieobecna  

9. Fabian Pszon 

10. Ireneusz Wiśniewski  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

1. Aleksy Ptaszyński, kierownik Wydziału Straży Miejskiej i Zarządzania Kryzysowego w 

Kędzierzynie Koźlu w Kędzierzynie-Koźlu; 

2. Joanna Hariasz, skarbnik miasta Kędzierzyn-Koźle;  

3. Joanna Mazurkiewicz, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

4. Krzysztof Wołynkiewicz, I zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. gospodarki 

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej; 

5. Lucyna Niewadzisz, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-

Koźlu; 

6. Tomasz Radłowski, II zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  

i społeczno-gospodarczych. 
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proponowany porządek komisji 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu 8/25 z 27 stycznia 2025 r. 

4. Analiza funkcjonowania Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum Aktywności  

„Wodne oKKo” za 2024 rok – temat wynika z planu pracy. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach 

dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Kędzierzyn-Koźle.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2025-2040. 

8. Przyjęcie planu pracy komisji na 2025 r. 

9. Sprawy bieżące.  

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.  

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu 8/25 z 27 stycznia 2025 r. 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że protokół został zamieszczony 

na portalu eSesja.pl oraz BIP. Nikt nie zgłosił uwag i zastrzeżeń, poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu nr 8/25. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu 8/25 z 27 stycznia 2025 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (4) 

Hanna Białas, Andrzej Kopacki, Adam Oczoś, Ewa Odulińska 
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Ad 4.  

Analiza funkcjonowania Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum Aktywności „Wodne 

oKKo” za 2024 rok – temat wynika z planu pracy (informacja stanowi załącznik do nin. 

protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że materiał: Analiza funkcjonowania 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum Aktywności „Wodne oKKo” za 2024 rok, został przesłany 

członkom komisji, otworzył dyskusję.  

Radny Fabian Pszon zapytał jak procentowo wygląda współpraca z firmami które prowadzą 

karty, z jakimi firmami współpracujemy oraz jaki to jest procent zysku Wodnego oKKo.  

Lucyna Niewadzisz, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

wyjaśniła, że udział klientów programów benefitowych narasta. W ramach programów 

benefitowych w roku 2024 odwiedziły Wodne oKKo 29 933 osoby, co stanowiło 22% ogółu 

odwiedzających obiekt, z czego: 

• 1 252 osoby skorzystały z basenów zewnętrznych, 

• 13 490 osób skorzystało z basenów wewnętrznych, 

• 14 191 osób skorzystało z saun, 

• 1 000 osób skorzystało z groty solnej. 

Dla porównania w roku 2023 klienci „benefitowi” stanowili 20,2% ogólnej liczby klientów. 

Największy odsetek klientów programów benefitowych w stosunku do ogólnej liczby klientów, 

stanowią saunowicze. W 2024 roku 55% odwiedzających Strefę Saun było klientami 

programów benefitowych. Ich udział w ogólnej liczbie odwiedzających z każdym rokiem 

rośnie. Analizując powyższe, widzimy zasadność rozwijania współpracy z operatorami 

programów benefitowych i rozszerzania oferty usług udostępnianych posiadaczom pakietów 

Medicover Sport, Benefit Systems, PZU Sport czyli VanityStyle. 

Radny Fabian Pszon zapytał o zaproponowaną zmianę  dla klientów benefitowych - korzystanie 

tylko przez godzinę, wcześniej można było korzystać dłużej.  

Lucyna Niewadzisz, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

wyjaśniła, że zmiana nastąpiła ponieważ wynika to z umowy, gdy kontrahent chce do danej 

usługi dopłacić, w momencie korzystania z seansów saunowych normalny klient płaci za 

godzina 75 zł a seans saunowy z kartą benefitowych kosztuje 54 zł, czyli klient płaci 54 zł a 

reszta jest ściągana z karty. Natomiast w przypadku wejść na sauny indywidualnych to zależy 

od umowy z operatorem.  

Radny Jacek Król zapytał o przyczynę spadku w ilości odwiedzających w strefie saun.  

Lucyna Niewadzisz, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

wyjaśniła, że frekwencja jest nieznacznie niższa niż w 2023 r, spadek jest tylko o 6%, trudno 

wyjaśnić z czego wynika spadek, wejściówki do saun są sprzedawane z wyprzedzeniem, może 

jest zbyt duża częstotliwość rytuałów saunowych lub powtarzalność, głosy klientów są bardzo 

pozytywne.  
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Radny Jacek Król zapytał o najwyższy wzrost wydatków w porównaniu z poprzednim rokiem, 

prosi o informację pisemną - analizę ekonomiczną kosztów, bo co rocznie jest różnica w 

kosztach ok. 800 tys. zł. 

Lucyna Niewadzisz, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

wyjaśniła, że ma pełną informację co składa się na wzrost kosztów, jest to wzrost składek ZUS 

o ok. 276 tys. zł , zakup energii wzrost o 170 tys. zł (energia elektryczna, cieplna, woda paragraf 

4260), zakup materiałów i wyposażania wzrost jest o 52 tys. zł i zakup usług pozostałych o 277 

tys. zł. oraz zakup materiałów i wyposażania- wzrost o 52 tys. zł. 

Radny Jacek Król zapytał czy zwiększyła się etatyzacja.  

Lucyna Niewadzisz, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

wyjaśniła, że nie, ale nastąpił wzrost płacy minimalnej.  

Radny Jacek Król zgłosił wniosek pisemny: 

1) analizę ekonomiczną kosztów utrzymania Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum 

Aktywności „Wodne oKKo”, w poszczególnych elementach również w porównaniu do 

2023 r.; 

2) dane dotyczące energii (prąd, gaz, ciepła) zarówno w wartości jak i ilości za 2024  

w porównaniu do 2023 r.  

Radny Andrzej Kopacki poinformował, że cały obiekt oraz strefa saun jest wyjątkowa, czysta, 

nowoczesna. W latach poprzednich regularnie korzystał z saun, obecnie przez brak czasu 

korzysta rzadziej, uważa, że brak czasu jest przyczyną niższej frekwencji.  

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło podsumował dyskusję, że w ostatnim czasie 

odwiedzał wiele obiektów basenowo – saunowych i uważa, że nasz obiekt jest zdecydowanie 

lepszy i wyjątkowy. Koszty będą wzrastać i tego nie da się uniknąć. W jego ocenie spadek 

frekwencji może jest spowodowany iż w 2023 r. nastąpił gwałtowny wzrost korzystających po 

pandemii, nastąpiło odreagowanie po okresie zamknięcia. Zastanawia się czy mieszkańcy 

Kędzierzyna-Koźla mogliby płacić mniej niż osoby z spoza gminy.  Poddaje to pod analizę.  

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła 

ww. analizę.  

 

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach 

dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Kędzierzyn-Koźle  

(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych, akcjach 

ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach dla członków ochotniczych straży pożarnych z 

terenu gminy Kędzierzyn-Koźle, został przesłany członkom komisji z którym się zapoznali, 

otworzył dyskusję.  
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Radny Jacek Król zapytał o kwotę podwyżki ekwiwalentu pieniężnego. 

Aleksy Ptaszyński, kierownik Wydziału Straży Miejskiej i Zarządzania Kryzysowego  

w Kędzierzynie Koźlu wyjaśnił, że kwota wynosiła 15 zł i wzrosła o 1 zł za udział w szkoleniu 

lub ćwiczeniach oraz za udział w zabezpieczeniu obszaru chronionego właściwej jednostki 

ratowniczo-gaśniczej Państwowej Straży Pożarnej, określonego w Powiatowym Planie 

Ratowniczym Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego - obecnie wynosi 16 zł.  

Za udział w działaniu ratowniczym lub akcji ratowniczej kwota wynosiła 30 zł wzrosła o 2 zł i 

obecnie wynosi 32 zł.  

 

Radny Jacek Król zapytał o formę wypłaty. 

 

Aleksy Ptaszyński, kierownik Wydziału Straży Miejskiej i Zarządzania Kryzysowego w 

Kędzierzynie Koźlu wyjaśnił, że strażacy z Ochotniczej Straży Pożarnej są wykorzystani przez 

Państwową Straż Pożarną, która decyduje o udziale w działaniach ratowniczych,  sporządzają 

zestawienie godzin w jakich byli w działaniach ratowniczych, przedstawiają  to do PSP celem 

zatwierdzenia i zostaje przekazane do Urząd Miasta. Dodał, że wszystkie nasze straże OSP są 

w KRS na terenie miasta.  

 

Radny Jacek Król zapytał o wypłaconą kwotę ekwiwalentu za lata 2022,2023, 2024, liczbę 

zdarzeń, w związku z zgłoszeniami w latach 2022, 2023, 2024, z rozbiciem na jednostki, oprócz 

okresu powodzi, na jakie konta pieniądze zostają wpłacone.  

Aleksy Ptaszyński, kierownik Wydziału Straży Miejskiej i Zarządzania Kryzysowego 

zobowiązał się do przygotowanie odpowiedzi którą przekaże radnemu, dodał, że pieniądze 

trafiają na indywidualne konta danego strażaka.  

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za 

udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach dla 

członków ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Kędzierzyn-Koźle. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata 

Lipczyńska, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz  

z autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta na rok 2025 wraz z autopoprawką został przesłany członkom komisji  

z którym się zapoznali, otworzył dyskusję. Poprosił o wyjaśnienie wprowadzonej w dniu 

dzisiejszym  autopoprawki.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta poinformowała, że w autopoprawce wprowadza się zmiany:  

Samorząd Województwa planuje udzielić dotacji na budowę nowej ścieżki rowerowej na  

ul. Wyspiańskiego, aby podpisać ewentualną umowę wprowadza po dochodach kwotę dotacji 

w wysokości 3,5 mln zł i zwiększa się zadanie inwestycyjne, które jest w budżecie o 3,5 mln. 

zł. W dniu dzisiejszym ukazało się oficjalne stanowisko Zarządu Województwa, w tym 

zakresie, dlatego zostało to wprowadzone dopiero dzisiaj. W otrzymanym projekcie uchwały  

z najważniejszych spraw w budżecie miasta przekazuje się  kwotę 2 mln zł. na zadanie pn. 

Zagospodarowanie terenu Stadionu Sportowego „Koźle” przy ul. Bolesława Chrobrego 31  

w Kędzierzynie-Koźlu – boisko treningowe z nawierzchni syntetycznej wraz z odwodnieniem. 

Zadanie dot. wyjazdu dzieci na  półkolonie letnie w kwocie 600 tys. zł. - wnikające z rozliczenia 

niewykorzystanych w 2024r. środków z wpłat za sprzedaż napojów alkoholowych, są to środki 

znaczone i nie mogą być wykorzystane na inne zadania. Kwotę 250 tys. zł. przeznacza się na 

realizację programu polityki zdrowotnej w zakresie przeciwdziałania meningokokom w Gminie 

Kędzierzyn-Koźle, dodatkowo kwotę 85 tys. zł przeznacza się na bieżące działania urzędu oraz 

kwotę 60  tys. zł przeznacza się na zwiększenie środków przeznaczonych na wpłatę stypendiów 

sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w roku 2024.   

Poprosiła o pytania do projekt uchwały.  

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję.  

 

Radny Jacek Król zapytał o kwotę niewykorzystanych środków.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta poinformowała, że kwota 604 tys. zł to środki znaczone  oraz 

do rozdysponowania będzie kwota 485 tys. zł czyli razem będzie ok. miliona złotych.  

 

Radny Jacek Król zapytał jaka kwota brakuje do zakończenia remontu stadionu w Koźlu.  

Tomasz Radłowski, II zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  

i społeczno-gospodarczych poinformował, że cały projekt modernizacji stadionu przy  

ul. Chrobrego, ale są to dane sprzed 2 lat, to kwota 6 400 000,00 zł. Środki w kwocie 2 mln zł.,  

o których jest mowa, będą przeznaczone na boisko treningowe z nawierzchni syntetycznej wraz 

z odwodnieniem. Aby ukończyć inwestycję w Koźlu należy wykonać trawę rolkową wokół 

całego stadionu, parking, boisko do piłki plażowej i boiska dla małych grup i boisko do street 

work. Zadania zostały wykonane za pieniądze z budżetu gminy, nie udało się pozyskać środków 

zewnętrznych spoza budżetu. Dlatego tak to się rozciąga w czasie.  

Radny Fabian Pszon zapytał czy sztuczna murawa będzie położona na płycie głównej boiska. 
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Tomasz Radłowski poinformował, że sztuczna murawa będzie na płycie bocznej, to boisko 

treningowe pełnowymiarowe spełniające normy PZPN z oświetleniem. Parametry oświetlenia 

zostały zachowane, co jest bardzo ważne na okres jesienny, że jest sztuczne oświetlenie z 

bardzo dobrymi parametrami. Na bocznej płycie zespół Odry Opole może grać mecze.  

Radny Fabian Pszon zapytał o boisko na Blachowni.  

 

Tomasz Radłowski poinformował, że na boisku jest bardzo dobre oświetlenie pozwalająca na 

rozgrywanie meczów II ligi, jeżeli chodzi o sztuczną nawierzchnię, to są na etapie weryfikacji 

projektu ,,Sportowa Polska” , dokumentacja cyfrowa i papierowa została złożona lecz decyzji 

jeszcze nie ma.  

 

Radny Andrzej Kopacki poinformował, że cieszy go rozbudowa boisk, same kluby sportowe 

prosiły o te modernizacje, w dniu jutrzejszym Komisja Edukacji spotka się z przedstawicielami 

klubów i poruszą wiele ważnych tematów, w tym boiska z sztuczną nawierzchnią, kluby prosiły 

o chociaż jedno boisko a będą aż dwa boiska, w Koźlu i Blachowni. Może w przyszłości uda 

się pozyskać fundusze zewnętrze na dalsze modernizacje. Dzięki tym modernizacją, 

zamontowaniu oświetlenia sztucznego, kluby sportowe będą mogły korzystać z boisk przez 

cały rok i wieczorami.  

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz z 

autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, 

Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi 

załącznik do nin. protokołu). 

 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040 wraz z 

autopoprawką, został przesłany członkom komisji, z którym się zapoznali, otworzył dyskusję, 

nikt nie zabrał głosu, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawką.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

Ad 8.  

Sprawy bieżące. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 24 marca 2025 r. o godz. 16:00. 

 

Ad 9.  

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło podziękował za aktywne uczestnictwo w obradach 

i zakończył o godz. 16:40 tego samego dnia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała  Anna Dworaczek 
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